
  

OBČINA TABOR 
Občinski svet 

Tabor 21, 3304 TABOR 

Tel.: (03) 705 70 80, Fax: (03) 705 70 86 

E-POŠTA: info(dobcina-tabor.si 

Številka: 03201-15/2018 

Datum: 8. 4. 2021 

ZAPISNIK 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TABOR, 
ki je potekala 15. 3. 2021 ob 17. uri 

v Domu krajanov Tabor 

Sejo je sklical župan Marko Semprimožnik. 

Prisotni: 
Mihael Centrih, Vanja Lednik, Tadej Lukman, Mateja Cestnik, Ivan Hrastnik, Boštjan Kreča, Žan Grobler, 

Blaž Kovče 
Občinska uprava/SOU: Alenka Kreča Šmid, Saša Zidanšek Obreza 

NO: Janko Drča 
Ostali prisotni: Igor Glušič — JKP Žalec, d. o. o., Majda Pikl — JVIZ OŠ Vransko-Tabor 

Predlagan dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti Občinskega sveta Občine Tabor. 

2. Sprejem dnevnega reda 15. redne seje Občinskega sveta Občine Tabor. 
3. Poročilo o izvajanju sklepov in sprejem zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Tabor. 

4. Predlog potrditve cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne 

odpadne vode v Občini Tabor. 

5. Sprememba sistemizacije delovnih mest v OE Vrtec Tabor. 

6. Sprememba ekonomske cene programov v OE Vrtec Tabor. 
7. Potrditev DIIP »Ureditev Jurijevega trga in Pešpoti Tabor—Ojstriška vas, odsek Tabor«. 
8. Potrditev predloga člana Sveta zavoda JZ Glasbena šola »Risto Savin« Žalec. 
9. Potrditev predlogov dobitnikov priznanj za leto 2021 v Občini Tabor. 
10. Predlog sklepa o dopolnitvi Sklepa o sprejemu Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Tabor za leto 2021. 
11. Pobude in vprašanja. 

K TOČKI 1: Ugotovitev sklepčnosti Občinskega sveta Občine Tabor. 
Župan Marko Semprimožnik je pozdravil prisotne in ugotovil, da je OS sklepčen, saj je seji prisostvovalo 

8 članov OS od 8 izvoljenih. 

K TOČKI 2: Sprejem dnevnega reda 15. redne seje OS Občine Tabor. 

Župan je OS seznanil s predlaganim dnevnim redom in prosil za potrditev le-tega. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in O PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 3: Poročilo o izvajanju sklepov in sprejem zapisnika 14. redne seje OS Občine Tabor. 

Poročilo o izvajanju sklepov je podala ga. Alenka Kreča Šmid. Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Sklep št. 15/3: 
Zapisnik 14. redne seje se sprejme v predlagani obliki. 
Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih).



K TOČKI 4: Predlog potrditve cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, odvajanja in 

čiščenja komunalne odpadne vode v Občini Tabor. 

Obrazložitev je podal tehnični direktor JKP Žalec, d. o. o., Igor Glušič: cene storitev gospodarske javne 

službe so bile uveljavljene na podlagi potrditve Elaborata o oblikovanju cen in storitev javne službe 

oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode na občinskih svetih občin SSD. 

Cena sestoji iz omrežnine ali stroška javne infrastrukture, ki je določena za vsako občino posebej, in iz 

cene, ki se nanaša na opravljanje storitev javne službe, ki je enotna za vseh šest občin SSD. Obstoječe 

cene so bile potrjene v letu 2019, tokratna sprememba pa se nanaša le na oskrbo s pitno vodo. Cena 

za odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode ostaja nespremenjena. Višina omrežnine je odvisna 

od vrednosti infrastrukture in števila priključkov. Podjetje je pripravilo 2 predloga za spremembo višine 

subvencije lokalne skupnosti v višini 15 % oz. 25 %. 

Ga. Lednik je zastavila vprašanje glede rezerv podjetja, g. Glušič pa je na to odgovoril, da so bile 

predlagane cene v oktobru 2020 višje od današnjega predloga, na kar so vplivali stroški plač, cene v 

zvezi s črpanjem in odvozom grezničnih gošč, odvajanjem odpadnih voda in čiščenjem kanalov. 

Današnje cene so nespremenjene že tri leta in pričakovati je dvig le-teh v mesecu juniju letošnjega leta. 

Go. Lednik je še zanimalo, koliko zaposlenih prejema minimalno plačo in kako se odčitavajo števci. G. 

Glušič je dejal, da je koristno vsaj enkrat letno prekontrolirati pravilnost odčitavanja. G. Glušič je pojasnil, 

da je kar % delavcev oz. 75 le-teh zaposlenih na področju urejanja javnih površin, od tega 80 % preko 

javnih del ter da tudi vzdrževalci prejemajo minimalne plače. Go. Lednik je zanimalo, kako bi zmanjšanje 

števila zaposlenih vplivalo na produktivnost podjetja. G. Glušič je pojasnil, da gre pri prej navedenih 

podatkih za splošne ocene in da je število zaposlenih minimalno glede na obseg dejavnosti, ki jih 

izvajajo. Popis stanja števcev poteka klasično, to je s fizičnim odčitavanjem ali pa z daljinskim 

odčitavanjem, kjer je seveda možno. 

Župan je povedal, da je edina sprememba znižanje subvencije lokalne skupnosti s 25 % na 15 %. 

Sklep št. 15/4/1: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s 

pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode v Občini Tabor, št. 20- 

2015/29102020, z dne 12. 12. 2020. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

Sklep št. 15/4/2: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje subvencijo k omrežnini za čiščenje komunalne odpadne 

vode v višini 15 %. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

Sklep št. 15/4/3: 

Občinski svet Občine Tabor sprejme sklep o cenah storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, 

odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode v Občini Tabor v predloženem besedilu. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 5: Sprememba sistemizacije delovnih mest v OE Vrtec Tabor. 
Ravnateljica Majda Pikl je pojasnila, da je s 1. marcem 2021 v OE Vrtec Tabor pričel poslovati polovični 

oddelek s 7 otroki, kar je bilo predvideno že v juniju 2020 in za kar je bila potrebna zaposlitev ene 

dodatne vzgojiteljice. S 1. majem 2021 se predvideva, da bo oddelek v celoti zapolnjen, zato bo na 

osnovi normativov in standardov potrebno zaposliti še dodatno pomočnico vzgojiteljice. 

Ga. Lednik je izpostavila zaposlovanje domačega kadra, ravnateljica pa je pojasnila, da dogovor z 

lokalno skupnostjo upoštevajo v največji možni meri. 

Sklep št. 15/5: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje predlagano dopolnitev sistemizacije OE Vrtca Tabor za 

šolsko leto 2020/2021. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in O PROTI (od 8 prisotnih).



K TOČKI 6: Sprememba ekonomske cene programov v OE Vrtec Tabor. 

Ravnateljica Majda Pikl je pojasnila, da je glavni vzrok za oblikovanje predloga povišanja cen programov 

v vrtcu porast stroškov dela (večkraten dvig plač, tudi minimalne, napredovanja delavcev v plačne 

razrede in napredovanje v nazive), ki so narasli že tekom leta 2019 in nato še v letu 2020. Stroški dela 

predstavljajo kar 85 % ekonomske cene vrtca, ob tem pa se upošteva delovna zakonodaja, ki jo zavodu 

nalaga država. 

Zadnje povišanje ekonomske cene je bilo v letu 2019. Na višino ekonomske cene vpliva tako število 

zaposlenih kot število otrok in oddelkov v vrtcu. 

Predlog povišanja cene je za 5 % za prvo starostno obdobje in 7 % za drugo starostno obdobje. 

G. Grobler je predlagal, da se staršem obrazloži vzrok povišanja ekonomske cene, saj nekateri menijo, 

da je to posledica odločitve občinskega sveta. Dodal je, da po njegovem mnenju tabela primerjalnih cen 

z nekaterimi drugimi vrtci ne odraža realne situacije. Ga. Pikl je odgovorila, da zavod s starši sodeluje 

preko sveta zavoda, kjer dobijo pojasnila na vsa morebitna vprašanja, vendar pa je potrebno upoštevati, 

da strukture cene ni možno razlagati vsem staršem. 

Župan je navedel ugotovitev, da svet zavoda do staršev ne posreduje informacij v želenem obsegu in 

da bo v nadaljevanju z vodstvom zavoda razpravljal o smiselnosti pošiljanja pojasnil vsem staršem na 

to temo. 

Ga. Pikl je dodala, da v letu 2020 ni bilo znatnega povišanja cen v zvezi z materialnimi stroški in da so 

računali na prihranke, ki bi zapolnili finančno vrzel, vendar pa se sedaj ugotavlja, da so odhodki kljub 

temu višji od prihodkov. 

Ga. Lednik je zelo zadovoljna z aktivnostmi vrtca in se zavzema, da vzgojiteljice prejmejo za svoje delo 

pošteno plačilo. Tudi Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je podal pozitivno 

ranenje K dvigu ekonomske cene. Glede na podatek, delskjoškirasla predstavljajo kar 85 % deleža v 

strukturi cene, ugotavlja, da na to ni možno imeti vpliva, razen če bi se finančno breme preneslo na 

lokalno skupnost. Župan je odgovoril, da občina planira v prihodnosti novo investicijo v šolo z namenom 

zagotavljanja dodatnih prostorskih kapacitet in potrebne pripadajoče opreme in da bi s sprejemom kritja 

zvišanja ekonomske cene občine bila primorana investicijo odpovedati. Gre za zelo pomembno 

investicijo, ki jo narekuje rastoči trend števila prebivalcev zaradi rojstev in priseljevanja. G. Centriha je 

zanimala povprečna starost zaposlenih vzgojiteljic in njihovim pomočnic. Ravnateljica je pojasnila, da je 

to 40 let. G. Centrih je dodal, da ne bo potrdil predloga zvišanja ekonomske cene vrtca, saj je dodatno 

finančno breme za starše otrok nesprejemljivo. Verjame, da bi se dodatna rezerva finančnih sredstev 

pridobila z učinkovito organizacijo kadrov. Predlaga, da bi se področje plač zaposlenih v zavodu 

revidiralo s pomočjo neodvisne finančne institucije in da bi na ta način občina pridobila realne informacije 

o stroških plač, ki jo med drugim narekuje tudi odgovornost lokalne skupnosti do staršev otrok, 

vključenih v vrtec. Seznanjen je tudi s premeščanjem kadrov med vrtcema Tabor in Vransko, kar ima 

za posledico nezadovoljstvo staršev. Predlaga, da bi se v prihodnosti Vrtec Tabor ustanovil kot 

samostojni zavod, na katerega bi lahko imela Občina Tabor večji vpliv. 

Sklep št. 15/6/1: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje predlagano spremembo ekonomske cene programov v OE 

Vrtec Tabor, in sicer 511,94 EUR za 1. starostno obdobje in 449,15 EUR za drugo starostno 

obdobje od 1. 3. 2021 dalje. 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi ZA in 3 PROTI (od 8 prisotnih). 

Sklep št. 15/6/2: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje ceno živil na otroka na dan v višini 1,80 EUR od 1. 3. 2021 

dalje. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 7: Potrditev DIIP »Ureditev Jurijevega trga in Pešpoti Tabor-Ojstriška vas, odsek 

Tabor«. 
Obrazložitev je podala ga. Saša Zidanšek Obreza: Občina Tabor namerava kandidirati na Javni poziv 

za izbor operacij za uresničevanje ciljev Strategije lokalnega razvoja na območju LAS SSD iz 

Evropskega sklada za regionalni razvoj (ESRR) v naseljih Braslovče, Griže/Migojnice, Petrovče, 
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Polzela, Prebold, Šempeter, Tabor, Vransko in Žalec v letih 2021, 2022 in 2023 s projektom »Ureditev 

Jurijevega trga in Pešpoti Tabor—Ojstriška vas, odsek Tabor«. 
V sklopu projekta bi se po idejni zasnovi arhitekta Blaža Birka uredilo tlakovanje površin in ureditev 

manjšega parka zahodno od cerkvenega pročelja, zasaditev grmovnic in dreves, ureditev osrednjega 

prostora za namen prireditev na prostem, postavitev manjšega paviljona za potrebe priložnostnih akcij 

predstavitve lokalne skupnosti, v njej delujočih društev in prodaje lokalnih proizvodov, postavitev pitnika, 

makete Tabora in ureditev parkirišč. Znotraj parkovne ureditve je predvidena urejena krajša pešpot z 

elementi urbane opreme in etnoloških značilnosti kraja, ob odseku pešpoti se postavita 2 solarni svetilki, 

lesena klop — počivališče in koš za odpadke. 
Za izvedbo projekta oz. poseg v prostor je potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje za manj zahteven 
objekt, predhodno pa še soglasja pristojnih zavodov in lastnikov zemljišč. Bruto vrednost projekta bi na 
podlagi predhodno pridobljenih ponudb znašala okrog 180.000,00 EUR. 

Župan je dodal, da bo potrebno pridobiti soglasje za poseg na parcele, ki so lasti Župnije Sv. Jurij ob 

Taboru ter Romana in Ane Brglez, saj obseg naših parcel, ki smo jih pridobili z nakupom stanovanjske 
hiše Tekavc, ne zadošča za predvideno ureditev trga. Nanizal je še nekaj možnosti, ki jih bo ureditev 
trga prinesla, kot so npr. izvedba zunanjih vaj in nastopov pevskih zborov, maše na prostem, ambient 

za fotografiranje ob raznih priložnostih, pogostitev po polnočnicah ... Hkrati je seznanil, da bo morala 
občina vložiti precej napora za pridobitev soglasij v zahtevanem roku. 

Sklep št. 15/7/1: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

naložbo »Ureditev Jurijevega trga in Pešpoti Tabor-Ojstriška vas, odsek Tabor«, ki ga je izdelala 
Občinska uprava Občine Tabor v marcu 2021. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

Sklep št. 15/7/2: 
Občinski svet Občine Tabor soglaša, da se v Načrt razvojnih programov občine uvrsti nova 
naložba: »Ureditev Jurijevega trga in Pešpoti Tabor-Ojstriška vas, odsek Tabor«. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

Sklep št. 15/7/3: 
Občinski svet občine Tabor potrjuje izvedbo investicije »Ureditev Jurijevega trga in Pešpoti 

Tabor-Ojstriška vas, odsek Tabor«, za realizacijo katere potrebna finančna sredstva po tekočih 

cenah z vključenim DDV znašajo 180.338,88 EUR. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 8: Potrditev predloga člana Sveta zavoda JZ Glasbena šola »Risto Savin« Žalec. 
Ga. Saša Zidanšek Obreza je povedala, da je Občina Tabor na poziv glasbene šole objavila razpis za 

kandidate za svet zavoda. Obstoječim članom sveta zavoda je potekel mandat, zato je potrebno za 

obdobje 9. 10. 2021—8. 10. 2025 imenovati nove, med drugim enega iz naše občine. 

Na razpis se je prijavil kandidat Sebastjan Videc, ki tudi ustreza pogojem. Kandidaturo je obravnavala 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter podala pozitivno mnenje. 

Sklep št. 15/8: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje kandidaturo Sebastjana Vidca, predstavnika Občine Tabor, 

v Svet zavoda Glasbena šola »Risto Savin« Zalec za obdobje 9. 10. 2021-—8. 10. 2025. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 9: Potrditev predlogov dobitnikov priznanj za leto 2021 v Občini Tabor. 
Predsednik KMWVI Mihael Centrih je prisotne seznanil, da v letošnjem letu ne bo prejemnikov občinskih 

priznanj. Na razpis je v roku prispela ena vloga, katere kandidat ni izpolnjeval zahtevanih kriterijev, zato 

je komisija predlog vlagatelja zavrnila. 
Župan je dodal, da je v tem času težko najti primernega kandidata za priznanje, saj se soočamo z 

obdobjem, ko zaradi epidemije ni možna izvedba številnih aktivnosti, s katerimi bi se kandidati lahko 

izkazali na posameznem področju.



Sklep št. 15/9: 

Občinski svet Občine Tabor skladno z merili Odloka o istovetnostnih simbolih Občine Tabor 

priznanj v letu 2021 ne podeli. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 10: Predlog sklepa o dopolnitvi Sklepa o sprejemu Letnega načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Tabor za leto 2021. 
Ga. Alenka Kreča Šmid je pojasnila, da lahko občinski svet sprejme dopolnitve Letnega načrta s 

stvarnim premoženjem kadarkoli med tekočim proračunskim letom v skladu z Zakonom o stvarnem 

premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti. Gre za dopolnitev v zvezi s parcelno št. 

1319/23, k.o. Ojstriška vas, v obsegu 449 m", ki leži v središču Ojstriške vasi. 

Sklep št. 15/10: 

Občinski svet Občine Tabor sprejme sklep o dopolnitvi Sklepa o sprejemu Letnega načrta 

ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Tabor za leto 2021. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 11: Pobude in vprašanja. 
Beseda je tekla o težavah pri pridobivanju služnosti za državni projekt »Kolesarske steze«. 

Ga. Cestnik je opomnila na zapuščeno kmetijo v naselju Miklavž, kjer bi bilo zaželeno, da bi lokalna 

skupnost priskočila na pomoč pri odvozu salonitnih plošč. 

G. Hrastnik je izpostavil ureditev ceste na relaciji Kapla-Gorjakovo. G. Hrastnik je omenil tudi, da bi bilo 

oglasne table po občini potrebno očistiti risalnih žebljičkov in sponk, ki ostanejo po odstranitvi plakatov. 

Zanimalo ga je še stanje kanalizacije v naselju Kapla. Župan je povedal, da gradbeno dovoljenje še ni 

bilo pridobljeno. Ga. Kreča Šmid je dodala, da PGD za kanalizacijo Pondor obstaja, vendar je potrebno 

pridobiti ponudbo za obnovo celotne dokumentacije in ugotoviti potrebne služnosti za izvedbo projekta. 

G. Centriha je zanimalo, ali občina razmišlja o možnosti samostojnega vrtca v Taboru in o reviziji 

poslovanja JVIZ OŠ Vransko - Tabor, OE Vrtec Tabor. Župan je povedal, da izračuna glede 

samostojnega zavoda do sedaj še ni, bi pa bilo poslovanje na ta način vsekakor dražje. Revizija 

poslovanja je tudi želja občine. Ker so izračuni ekonomske cene zelo kompleksni in zapleteni, bo na 

pobudo OS občina naredila razpis za izbor revizorja. 

Župan je prisotne seznanil, da slavnostne seje zaradi obstoječih razmer, povezanih z epidemijo, v 

letošnjem letu ne bo, poleg tega pa tudi ni prejemnikov občinskih priznanj. 

Seja je bila zaključena ob 19.40. 

ŽUPAN 
'Marko SEMPRIMOŽNIK 

Zapisala: 

Saša ZIDANŠEK OBREZA 

  



Legenda kratic, uporabljenih v zapisniku 15. redne seje OS 
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Kratica Zapis z besedo 

OS občinski svet 

JVIZ javni vzgojno izobraževalni zavod 

JZ javni zavod 

OE organizacijska enota 

JKP javno komunalno podjetje 

D.O.O. družba z omejeno odgovornostjo 

SSD Spodnja Savinjska dolina 

DIIP dokument identifikacije investicijskega projekta 

LAS lokalna akcijska skupina 

ESRR Evropski sklad za regionalni razvoj 

KMVVI komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

k.o. katastrska občina 

PGD projekt za pridobitev gradbenega dovoljenja       
  

Po Slovenskem pravopisu, ki je temeljni normativni in standardizacijski jezikovni priročnik, se same velike črke 

uporabljajo v kraticah, kemijskih in drugih simbolih: UKC, MGL, SNG (paragrafi 119, 120, 121,122). 

Pripravila: Saša ZIDANŠEK OBREZA


